



## Protokoll styrelsemöte, Falu IF

**Datum:** 2024-08-19  
**Tid:** 17.30- 21:30  
**Plats:** Cafeterian, Lugnets Ishall, Falun  
**Närvarande:** Håkan Alfon, Fredrik Eljas, Robert Wikblom, Lennart Karlsson, Erik Norden,  
Ulrika Norling (suppl, Niklas Medberg, Jonas Hedlund)  
**Frånvaro:** Ida Winkler

### 1. Öppnande av mötet

Ordförande öppnar mötet och hälsar alla välkomna.

### 2. Val av sekreterare samt justerare:

Sekreterare: Ulrika Norling samt justerare Robert Wikblom (Beslut)

### 3. Godkännande av dagordning: Ja (Beslut)

### 4. Genomgång föregående protokoll: Inga tillägg skickar in mötesprotokollet för arkivering

### 5. Damlaget (Beslut)

- Samtal med Janne, Niklas och Mange för att ta in deras åsikter.
- **Bordlägger beslut till 240828 för ett extrainsatt styrelsemöte via Teams** för att sedan träffa samtliga inblandade, spelare, ledare och andra berörda **240829 kl 19:30**. Till dess kollar detta upp:
- Håkan tar kontakt med Maria på hockeyförbundet gällande reglerna för ev ur dragning ur serien, både för NDHL och Junior-Dam.
- Jonas Hedlund tar kontakt med Mora för att kolla upp eventuellt samarbete/ ihop slagning av lag.
- Håkan kontrollerar Budget och utgifter samt samtliga förslagna kontrakt som ej är påskrivna ännu.
- Får koll på hur många aktuella spelare som kan vara tilltänkta till dom respektive lagen. Robban kollar även hur det ser ut med spelare och underlag för framtida planering.

### 6. Policy Falu IF (Beslut)

Vissa korrigeringar görs av Ulrika Norling i både Policyn och Riktlinjer för respektive åldersgrupp/lag som togs upp på mötet, med dessa korrigeringar godkännes båda dokumenten. Ulrika får mandat att skicka den för publicering på Laget.se

### 7. Ekonomi (Information – EN)

Håkan informerar att vi ej får tillgång till banken, det kan dröja 10 veckor. Erik hör med Bjursåssparbank om ett eventuellt övertagande och samarbete framöver.

- Budget; Erik informerar om det aktuella läget, och det är fortsatt ansträngt.
- BR och RR
- Likviditetsbudget



8. **Rapport från arbetsgrupper**

- Sportkommitté – skall boka in möte med samtliga representanter i kommittén.

Ordförande/Sportchef

?

Ansvarig Fys U16-Alag

?

Ansvariga A-lag

?

Ansvariga U16-J20

Torbjörn Johansson/Fredrik Näslund

Ansvarig Ungdom TKH – U14

Robert Wikblom

Fysansvarig Ungdom

?

Domaransvarig

Jonas Hedlund ?

Ansvarig Dam/Flick

- Evenemangs och marknadsgrupp; Önskemål är att föreningen tar åt sig att sälja Sverige lotten, vi får 10kr per såld lott, 5kr går till respektive lag kassa och 5 kr till föreningen som är tänkt att bekosta en ny slipmaskin. Fredrik Eljas har haft kontakt med Tony Kaas. Som tidigare jobbat med Almtuna ishockey för marknadsföring. Fredrik undersöker ett samarbete som konsult som kan ingå i marknadsgruppen.

- Trygghetsteam; Informerar om att planeringen att komma ut till samtliga lag och informera över vårt arbete framöver, att vi ska fram ett underlag och information som blir anpassat utifrån åldersgrupp. Men även att lagen måste fortsätta jobba med det underlag vi presenterar.

- Ungdomskommitté- är inte satt ännu, vi saknar representanter, vi får gå ut i respektive lag för att få till denna kommitté.

9. **Organisation**

(Diskussion)

- Får tas upp vid nästa möte, vi får information av Håkan via mail för att kunna ta beslut om upplägg så informationen kan nå ut till våra medlemmar.

10. **Övriga frågor**

- Slipmaskin; Båda är trasiga. Lennart kollar upp alternativ för eventuellt köp eller leasing. Detta skall ske skyndsamt då det finns ett stort behov att få en fungerande slipmaskin.
- Ishallsprojet; ISAK- svårt att få information. Robert fortsätter att stöta på för att få en dialog då vi som förening är påverkade av att vi inte kommer att ha tillgång längre till Halltec vilket påverkar vår verksamhet.
- Dommaransvariga kommer att vara Simon Eriksson, Elias Holmstrand, Jonatan Roos och Neo Wikström. Dom kommer att få en telefon för frågor och underlätta kontakten mellan domare och ledare samt frågor. Vi arbetar vidare för att utbilda och utveckla våra domare och ger tillfälle att få in nya domare från föreningen genom att stå för avgiften och ge dom förutsättningar att utvecklas som nya domare.

11. **Avslutande av mötet** Ordförande avslutar mötet.



Håkan Alfon  
Ordförande

Ulrika Norling  
Sekreterare

Robert Wikblom  
Justerare